

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS

Date: 08-09-2025 11:13:58 AM

Subject: share price rise

السادة ميئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 08-90-2025 AM 11:13:58 الموضوع: ارتفاع سعر سهم

With reference to your letter to us No. 3/4/02955/25 dated 9/3/2025 regarding the increase in our company's share price during the period from 8/21/2025 to 9/2/2025, we would like to inform you that, in accordance with the disclosure instructions for issuing companies and the accounting and auditing standards for the year 2004 and its amendments until 2019, we have disclosed material information, the first of which was on 8/20/2025, where the disclosure was represented by the decision of our company's Board of Directors to approve the authorization of the CEO, Mr. Zaid Farid Nassif, to conduct the necessary studies, request documents for these studies, and prepare the relevant agreements to present them to the Board of Directors in their final form to take the necessary measures to own all the shares constituting the capital of the International Financial Center Company and Al-Hikma Financial Services Company. We also disclosed on 8/24/2025 that the specialized administrative company for investment and financial consulting, which is fully owned by the United Financial Investments Company, purchased 10 million shares of BHM Capital Financial Services Company, including It is equivalent to 5% of the capital and is listed on the Dubai Financial Market. The company's management is committed, in accordance with instructions, to providing you with any decisions or material matters in the future.

بالإشارة إلى كتابكم الينا رقم 25/02955/4/3 تاريخ 2025/9/3 بما يخص ارتفاع سعر سهم شركتنا خلال الفترة من 2025/8/21 الى تاريخ 2025/9/2 ، نود اعلامكم باننا وبحسب تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019 ، فقد قمنا بالافصاح عن معلومات جوهرية أولها كان بتاريخ 2025/8/20 حيث تمثل الإفصاح بقرار مجلس إدارة شركتنا بالموافقة على تفويض الرئيس التنفيذي السيد زيد فريد ناصيف بإجراء الدراسات اللازمة وطلب الوثائق لهذه الدراسات واعداد الاتفاقيات ذات العلاقة لعرضها على مجلس الإدارة بالصيغة النهائية لاتخاذ الإجراءات اللازمة لتملك كامل الحصص المكونة لرأسمال شركة المركز المالي الدولي وشركة الحكمة للخدمات المالية ، كما قمنا بتاريخ 2025/8/24 بالإفصاح عن شراء الشركة الإداريه المتخصصة للاستثمار و الاستشارات المالية والمملوكة بالكامل للشركة المتحدة للاستثمارات المالية 10 مليون سهم من اسهم شركة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية بما يعادل 5% من راس المال والمدرجة في سوق دبي المالي ، علما بان إدارة الشركة ملتزمة وحسب التعليمات بتزويدكم باية قرارات او أمور جوهرية مستقبلا.

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: تسنیم دماطی وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: تسنيم دماطي